
 Generalitat de Catalunya 
Departament d’Educació 
Escola Sant Esteve de Guialbes 
 
 

Acta de la reunió de Consell Escolar  

extraordinari de l’escola Sant Esteve de Guialbes  

 
Dades de la sessió ordinària  

Nom de l’òrgan que es reuneix 
Consell Escolar 
 
Lloc de la reunió: Aula de 6è                          Data: 28/03/2022                    Hora: 17:00 
   
 
Ordre del dia  

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior 
2. Proposta curs 2022-23 
3. Torn obert de paraula 

 

Assistents  
Anna Gay Mercader, Anna Pérez Carreras, Àngels Toboso, Alex Teres Cordon, Damià Carreras, Cristina 

Moles, Maria Rizzolo, Eva Borrell, Roser Villegas. Excusen la seva assistència:  Anaïs Andreu. 

 

Desenvolupament de la sessió  
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior  

 

2. Proposta curs 2022-2023  

L’Àlex ens comenta que des de la Generalitat plantegen la possibilitat d’ajuntar P1 i P2 i que formi part de 
l’escola.  No es deixaria d’oferir P0, ja que ho continuarà gestionant l’Ajuntament. Forma part d’un pla pilot 
que ja s’està fent a Esponellà i Medinyà. Pobles on hi ha pocs habitants i les escoles són petites. 
Actualment s’està invertint 80.000 euros en la Llar d’Infants. Sempre s’intenta que hi hagi preus assequibles 
per les famílies. 
Haurà d’emetre un certificat conforme s’ha plantejat aquesta proposta al Consell Escolar i ha quedat 
aprovada. El manteniment de les instal·lacions passaria a ser del Departament d’Educació i no pas de 
l’Ajuntament. Es mantindrà el mateix edifici o seran colindants. 
En cas d’aprovar la proposta, el Departament enviarà tècnics a l’escola per valorar que les condicions són 
favorables.  
Com a equip directiu, creiem que és positiu que la línia pedagògica sigui la matei6xa a la llar i a l’escola. Les 
educadores formarien part del nostre claustre. La Maria Rizzolo comenta si es contempla l’opció de trobar 
un espai perquè el P0 tingui lloc on estar. L’Àlex comenta que caldria adaptar espais i estudiar-ho molt bé. 
Comentem que en cas de passar de 100 alumnes, pertocaria un conserge que podria estar unes hores a 
l’escola, no pas tot la jornada. Es planteja la possibilitat que l’Ajuntament es faci càrrec de crear aquesta 
plaça. L’alcalde ens recorda totes les despeses que arriba a tenir ajuntament i tots els diners que ja van per 
l’escola. Alhora per part del Departament, ens caldria una administrativa. 
La proposta de la llard d’infants queda aprovada.   
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3. Torn obert de paraula  
A l’última reunió de l’AFA es va acordar que no aparquessin els cotxes a la vora. La proposta està funcionant 
molt bé. Ja es va comentar a l’Ajuntament, però han volgut treure el tema ara. 
Demanen que arreglin la tanca del pati amb urgència. L’Àlex ens comenta que estan pendents que ho 
vinguin a arreglar.  Han demanat posar una tanca rígida i estan pendents de pressupost. Es compromet que 
ells mateixos ho miraran d’arreglar, ja que coincideix que l’agutzil està de baixa. 
 

 

Lloc i data 
Sant Esteve de Guialbes, 28 de març de 2022  

 

 

Signatures dels assistents:  

 
 
Anna Gay Mercader   Anna Pérez Carreras                Àngels Toboso                          Àlex Terés Cordón                  
Directora         Cap d’estudis                           Secretària                                  Alcalde 
 
 
 
 
 
 
 
Damià Carreras                                Cristina Moles                                     Maria Rizzolo                                                                                    
Representant AFA                            Representant  famílies                        Representant famílies                                    
                                        
 
 
 
 
 
 
Eva Borrell Dalmau                                   Anaïs Andreu Palahi                                     Roser Villegas 
Representant mestres                               Representant mestres                                 Representant mestres 

 


